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Fractie: D66 

Vraag: Er zijn enkele nota´s en beleidstukken niet besproken vanwege corona. Welke tijdplanning 

ligt er ten grondslag om bepaalde beleidsnotities alsnog spoedig te bespreken? 

Antwoord: Economische visie 

De raad is op 14 april tijdens de informatiebijeenkomst en op 20 mei jl via een RIB, 

geïnformeerd over het proces en het tijdpad van het integraal proces van de visietrajecten 

waarvan de economische visie er een van is. De streefplanning van de besluitvorming van 

de visies, is deze te hebben afgerond eind van 2021. 

Geactualiseerde horecanota 

Op dit moment kunnen wij helaas nog niet overzien hoe de economische situatie zich 

precies zal gaan ontwikkelen en hoe het horecalandschap van Maastricht eruit zal gaan 

zien. De huidige horecanota blijft vooralsnog van kracht. Wel wordt gewerkt aan een 

notitie die handvaten geeft voor uitvoering van de van het huidige horecabeleid.  

Evenementenbeleid 

Eind 2021 worden de stads- en economische visie vastgesteld. Het geactualiseerde 

evenementenbeleid zal hierna worden opgesteld om de volgordelijkheid juist te laten zijn. 

Immers de stads- en economische visie geven richtinggevend antwoord op vragen als 

‘welke toeristische stad wenst Maastricht te zijn’, ‘welke doelgroepen zijn voor Maastricht 

belangrijk’ en ‘hoe gaan we om met Maastricht als evenementenstad’. Dit na een breed 

participatief proces met stakeholders uit de stad. Het tactisch-operationele 

evenementenbeleid kan daarna nader uitwerking geven aan de ingezette richting zoals 

besloten door de raad in de stads- en economische visie. 

Vaststellen en actualisatie visie Binnenstad 

Actualisatie beleidsuitgangspunten binnenstad wordt meegenomen in het proces van de 

stads- en economische visie. 

Vaststellen evaluatie en continuering ESZL  

Volgt 

Evaluatie visie bedrijventerreinen 

De visie bedrijventerreinen geeft op onderdelen een nadere uitwerking aan de richting van 

de meer strategische documenten zoals de stads- en economische visie. Voor een juiste 

volgordelijkheid zal een evaluatie c.q. actualisering op onderdelen, om die reden 

plaatsvinden na het opleveren van de stads- en economische visie die gaan over het 

toekomstig beleid van de gemeente Maastricht. Deze strategische documenten gaan ook 

over vragen als ‘Welke doelgroepen en wat voor werkgelegenheid is belangrijk voor 

Maastricht?’ en ‘Hoe spelen we als stad in op trends en marktontwikkelingen?’. De visie op 

bedrijventerreinen sluit hierop aan en we verwachten dan ook in 2022 een update van de 

visie op bedrijventerreinen gereed te hebben. 

Monitoren pilot toeristische woningverhuur 

Momenteel wordt gewerkt aan de evaluatie van de pilot en een voorstel voor nieuwe 

regelgeving. Naar verwachting zullen deze in het najaar aan de raad worden aangeboden. 

Vraagnr: 2 
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Voor werkgelegenheid en arbeidsmarkt is jaarlijks een bedrag van € 0,050 mln. 

beschikbaar gesteld. Door een koerswending met betrekking tot arbeidsmarkt is er nog 

geen besluit genomen over de inzet van deze middelen. 

Fractie: D66 

Vraag: Op welk moment wordt dit besluit wel genomen? 

Antwoord: Momenteel wordt vormgegeven aan een herijking. Het is de bedoeling dat we in de loop 

van het jaar meer duidelijkheid hebben over de richting en daarmee ook over de inzet van 

de middelen. 
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En met een agent in de Verenigde Staten - die exclusief voor Maastricht werkt en veel 

leads binnenbrengt - is een contract afgesloten vanwege de reisbeperkingen als gevolg 

van de corona uitbraak. 

Fractie: D66 

Vraag: Kunt u wat meer toelichting geven n.a.v. deze zinsnede?  

Antwoord: Het MCB heeft eerder een Amerikaanse agent ingehuurd om voor haar de Amerikaanse 

congresmarkt te bewerken. Deze samenwerking is positief geëvalueerd. Zij krijgt follow up. 

Hierin wordt door de Corona-reisbeperkingen nu versterkt ingezet op online acties in de 

VS. 
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Door de coronacrisis zijn de reclame-inkomsten (abri’s en mupi’s) enorm onder druk 

komen te staan. Het risico op oninbaarheid van de in rekening gebrachte posten neemt 

toe. 

Fractie: D66 

Vraag: Welke plan van aanpak is er om alsnog de wellicht ‘’oninbare posten’’ alsnog te innen? 

Kan deze aanpak gedeeld met ons worden? 

Antwoord: Er is in overleg met betrokkenen een realistische betalingsregeling afgesproken. 

Maandelijks wordt een overeengekomen bedrag afgelost op de openstaande posten. 
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Fractie: D66 

Vraag: Welke effecten ziet u t.a.v de projecten die gericht zijn op kinderen in armoede? M.a.w. 

weegt de investering op tegen de resultaten door dit project? 

Antwoord: In juni 2021 is een onderzoek gestart naar de effectiviteit, efficiency qua uitvoering, 

klantvriendelijkheid en het bereik van de Maastrichtse instrumenten tbv ondersteuning aan 

kinderen in armoede. De resultaten hiervan worden in oktober 2021 verwacht en zullen via 

de raadsinformatiebrief met u worden gedeeld.  
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Fractie: D66 

Vraag: Welk actieplan ligt er als er geen extra gelden komen voor de burgerbegroting vanuit de 

provincie? 

Antwoord: Er ligt een bestuurlijke toezegging dat de Provincie een bedrag van 150.000 euro ter 

beschikking stelt voor de Maastrichtse burgerbegroting.  

Omdat de fysieke events vanwege corona moesten worden uitgesteld, is omwille van 

boekhoudkundige redenen verzocht het subsidieverzoek in te trekken en opnieuw in te 



dienen in het lopende jaar. Ambtelijk is men onverminderd enthousiast over het 

experiment, dat mogelijk ook een blauwdruk kan opleveren voor andere Limburgse 

gemeenten. We gaan er dan ook vanuit dat de Provincie de eerdere gedane toezegging 

spoedig na aantreden van een nieuwe provinciebestuur formaliseert. 
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Onderdelen van het programma Studentenstad zijn in 2020 als gevolg van corona niet of 

in afgeslankte vorm doorgegaan.  

Fractie: D66 

Vraag: Welke onderdelen van het programma Studentenstad zijn in 2020 als gevolg van corona 

niet of in afgeslankte vorm doorgegaan? Op welke termijn worden deze onderdelen 

opgepakt? 

Antwoord: Ondanks Corona hebben verschillende onderdelen van het programma Studentenstad 

doorgang kunnen vinden, zij het in een afgeslankte vorm. Denk hierbij aan de Outkom 

2020, die volledig digitaal heeft plaatsgevonden en diverse projecten onder vlag van 

project Match, zoals Match for Brighter Futures  (bijles en coaching van kwetsbare 

jongeren) en Match Homesharing (een project waarbij studenten inwonen bij hospita’s met 

een hulpvraag). Door studenten geïnitieerde activiteiten gericht op het verbinden van de 

stad en studenten hebben geen doorgang kunnen vinden. 
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We ondersteunen huishoudens bij de afvalscheiding door inzet van onder andere de 

milieuapp, afvalcoaches en ‘hoogbouwteams’. Consequente overtreders (verkeerd 

aanbieden) worden beboet. Het inzamelsysteem en de communicatie over afvalscheiding, 

is zoveel mogelijk afgestemd met onze verbonden partijen (zie onderstaand) 

Fractie: D66 

Vraag: Wat is hiervan het meetbare effect in 2020 geweest op afvalscheiding bij huishoudens?  

Antwoord: Het afvalscheidingspercentage in Maastricht is in 2020 licht gestegen naar 74% van het  

huishoudelijke afval (in 2019: 73%). Er is bijvoorbeeld meer GFT en PBD (Plastic 

verpakkingen, blik en drinkpakken) gescheiden aangeboden, maar minder OPK (oud 

papier en karton).  En het aanbod van (ongescheiden) restafval is gestegen. Aangetekend 

moet worden dat het jaar 2020 - met de corona-problematiek, die van invloed was op het 

afvalaanbod van inwoners, maar ook op bijvoorbeeld de inzet van hoogbouwteams - geen 

‘regulier jaar’ was. NB: genoemde cijfers zijn voorlopige cijfers uit de nationale 

afvalbenchmark, de definitieve cijfers zijn pas eind 2021 beschikbaar. 
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Op dit moment is er nog geen zicht op het invoeren van een milieuzone voor 

brommers/scooters. 

Fractie: D66 

Vraag: Waarom is hier nog geen zicht op? 

Antwoord: In het raadsbesluit van 14 mei 2019 is aangegeven dat er eerst zicht moet zijn op het 

handhaven van Belgische en Duitse voortuigen. Tot op heden is dit helaas nog niet 

geregeld. 
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Vraag: Er werd 394 k geïnvesteerd in bechipping GFT containers. Kunt u aangeven welke 

voordelen deze bechipping in 2020 heeft opgeleverd? Wat gebeurde met de gechipte gft 

containers bij afbreken van woning of herziening van bewoning? 

Antwoord: Zoals eerder met u gedeeld worden de geplaatste chips in GFT-inzamelmiddelen pas 

gebruikt als aan de randvoorwaarden uit de privacy-wetgeving (AVG; algemene 

verordening gegevensbescherming) is voldaan. Dat wordt momenteel uitgewerkt. In 2020 

zijn de chips dus nog niet gebruikt voor de beoogde doelen. 

Over de gechipte GFT-inzamelmiddelen bij afbraak van woningen bent u recentelijk 

geïnformeerd via beantwoording van door u over dit onderwerp gestelde artikel 47-

raadsvragen. 

De GFT-inzamelmiddelen zijn toegewezen aan een adres. Bij verhuizing blijft het 

inzamelmiddel bij het adres staan. Als de woonfunctie verdwijnt wordt het inzamelmiddel 

ingenomen.   

  

Vraagnr: 11 
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Vraag: Er loopt een onderzoek naar het toekomstbestendig maken van MTB. Wanneer denkt u te 

beschikken over de resultaten van dit onderzoek? 

Antwoord: Het onderzoeksbureau legt op dit moment (medio juni) de laatste hand aan het rapport 

met conclusies en aanbevelingen. Oplevering van het definitieve rapport wordt dan ook op 

korte termijn verwacht. Het vervolg hierop zal in najaar 2021 plaatsvinden. 

 


